
 
 
Referat af Møllemændenes generalforsamling 
lørdag d. 12/11-2022 kl. 13.30 i klubhuset. 
 
Dagsorden 

1. Formandens beretning. 

2. Forelæggelse af regnskab til godkendelse. 

3. Forelæggelse af budget til godkendelse. 

4. Behandling af indkomne forslag. 

                 Der er ikke fremsendt forslag til behandling. 

5. Valg af bestyrelse. 

                 Hele bestyrelsen er på valg. 

                 Michael Bo Friis genopstiller ikke 

                 Henning Lethan Jørgensen genopstiller 

                 Jan Jyngsdal genopstiller 

                 Trond Valsø genopstiller 

                 Kjeld Søndergaard Jensen genopstiller 

                 Anders Rex Larsen genopstiller 

                  Nye kandidater: 

                 Gert Jørgensen 

                 Owe Gede 

6. Eventuelt, herunder medlemsmøde, hvor følgende ønskes drøftet: 

- Metode til kåring af Årets Møllemand 

- Elektronisk scorekort 

- Præmiesaldo udbetalinger 

- Præmier til gunstarter og til gennemgående turneringer 

- Baneservice 

- Skovtur 

- Nærmest Flaget 

 
Ad 0) Valg af dirigent. 
Jesper Theilmann blev valgt som dirigent og kunne straks konstatere at generalforsamlingen var 
varslet i tide og dermed gyldig. 
 
Ad 1) Formandens beretning. 
Vedlagt 
Beretningen blev godkendt. 
Det blev efterfølgende foreslået at kigge på problematikken med meget pres på starttiderne efter 
fyraften på onsdagene. Der kom følgende forslag: 

- Flere spilledage. 

https://www.mgk.dk/index.php/2012-02-03-16-29-20/mollemaend


- 9-hullers turnering – enten som valg eller i ydersæsonerne. 
 
Ad 2) Forelæggelse af regnskab til godkendelse. 
Regnskabet blev gennemgået af kassereren og godkendt. 
 
Ad 3) Forelæggelse af budget til godkendelse. 
Budgettet blev gennemgået af kassereren og godkendt. 
 
Ad 4) Udgår, da der ikke er modtage forslag. 
 
Ad 5) Valg af bestyrelse 
Genvalg til: 
Henning Lethan Jørgensen 
Jan Lyngsdal 
Trond Valsø 
Kjeld Søndergaard Jensen 
Anders Rex Larsen 
 
Nyvalg af: 
Owe Gede 
Gert Jørgensen 
 
Ingen øvrige opstillede. 
Bestyrelsen konstituerer sig selv. 
 
Ad 6) Eventuelt herunder medlemsmøde 
Punkter behandlet under dette emne, er udelukkende vejledende som forslag/synspunkter, 
bestyrelsen kan arbejde videre med. 
 
Ad 6.1) Årets Møllemand (Å.M.) 
Der blev givet følgende forslag og kommentarer til bestyrelsens beslutning om kåring af Å.M. for 
2023. 

- John: Vælges af bestyrelsen på valgfri kriterier. Kan være andet end sportslige. 
- Thomas: Nu er hulspillet ikke en del af kriterierne – skal det måske være det igen, uden at 

være det eneste. 
- Poul: godt i år med flere kriterier. 
- Jesper: Evt. 2 Å. Møllemænd. En sportslig og en for bidrag til klubben (ikke nødvendigvis 

hvert år). 
- Henning: Skal der nødvendigvis udpeges Å.M.? 
- Anders: Hvis kåres af bestyrelsen kan det være på indstilling fra medlemmerne. 
- Jan: Ændre på årets model med resultatpoints længere ned i resultaterne. 
- Per: Forslag om at rækkevinderne spiller imod hinanden for at finde Å.M. 
- Peder: Den sportslige vinder har typisk allerede modtaget mange andre præmier. 

 
Ad 6.2) Elektronisk registrering af scorekort 



Jan orienterede om brug af elektronisk underskrift for markør fra 2023. Det sparer 
turneringsledelsen for manuel gennemgang af samtlige scorekort. 
 
Spørgsmål og svar: 
Henrik: Kan en ikke-Møllemand være markør? 
Jan: Ja, reglen er uændret. Det skal godkendes af turneringsledelsen hvis dette er tilfældet. Det 
følger beskrivelsen i propositionerne for hele turneringen. 
 
Jesper: Der er meget nyttig info på scorekortet. Er dette også med i det elektroniske? 
Jan: Man har stadig mulighed for at udskrive scorekort på papir med info og taste efterfølgende. 
Per: Har konstateret at spilleform også står på det elektroniske scorekort sammen med anden 
info. 
 
Peder: Der blev nævnt mulighed for at en markør kan bekræfte for flere spillere i bolden. Er det 
hensigtsmæssigt? 
Jan: Som standard bliver hver spiller tildelt sin egen markør 1-1 som nu. At markere for flere kan 
f.eks. være relevant hvis en spiller (markør) udgår. 
 
Anthony: Hvad med klappepræmier? 
Jan: Den er også løst. Der indkøbes bingo-brikker og trækkes efter spillernummer i dagens 
turnering. 
 
Ad 6.3) Præmiesaldoudbetaling 
Kun få har anvendt muligheden for at bruge præmiesaldo midt i sæsonen. Det er 
arbejdskrævende, så fra 2023 er denne kun tilgængelig sidst på sæsonen. Der ændres altså fra 2 til 
1 udbetaling per sæson. 
Knud: Kan man opdele sin saldo imellem shop og restaurant? 
Jan: Det kan for øjeblikket ikke håndteres i Golfbox og tilbydes derfor ikke før dette måtte blive 
muligt. 
 
Ad 6.4) Præmier til gunstarter og løbende turnering. 
Peder: Gerne mindre præmier til flere spillere. 
 
Ad 6.5) Baneservice 
Generel opbakning til at reducere fra 2 runder til 1 runde. 
Jesper: Fjern betaling og læg det på matchfee. 
Jan: Kun Mobile Pay. 
John: Hvor mange benytter sig af baneservice? – svar: over 50% af deltagerne på herredagene. 
Peder: Oplevede selv godt salg ved tur i år på damedag. 
Anders: Tak for god opbakning fra Møllemændene. Der har været så mange tilmeldte at hver kun 
har fået en enkelt tur i år (bortset fra hjælp ved afbud). 
 
Ad 6.6) Skovtur 
Generel opbakning til at bevare skovturen på Grundlovsdag, da dette er hverdag i Sverige med 
bedre plads på banerne og lavere greenfee. 



Der var også opbakning til at Møllemændene giver tilskud til skovturen selvom ikke alle deltager. 
 
Ad 6.7) Nærmest flaget 
Hold fast i alle 5 par-3-huller. 
Peder: Hellere lavere præmie end færre huller. Eventuelt synlig markering på green som kan ses 
fra teestedet. 
 
Ad 6.8) Ikke nævnt i endelig dagsorden: Prioritering af aktiviteter. 
Jesper: Gerne mere slagspil. 
Lars: Erfaring fra andre klubber er, at det kan resultere i meget langsomme runder (5-6 timer). 
John: Ikke slagspil for tidligt på sæsonen. 
Peder: Eventuelt valgfrit om man vil registrere en slagspilsscore – og mulighed for at præmiere 
separat efter dette. 
 
Øvrigt 
John takkede på MGKs vegne Michael for det store arbejde som han og bestyrelsen havde ydet de 
seneste 4 år i Michaels formandstid for fornyelse af Møllemændene og succes med at tiltrække 
nye medlemmer. 
 
Jesper afsluttede generalforsamlingen med tak for god ro og orden. 
 
12/11-2022 Anders Rex Larsen 
 


